

Årsmötesprotokoll Västtrial 2025

Årssammanträde för fastställande av PM hölls i Surte 2025-01-25 hos Ale TK.

§1 Mötets öppnande

Ales representant i 2024 års styrgrupp, Joar Bergman hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§2 Mötets utlysande

Det fastställdes att mötet har varit utlyst på ett tillfredställande sätt.

§3 Val av ordförande och sekreterare för mötet.

Till ordförande valdes Sören Löf, Partille

Till sekreterare valdes Joar Bergman, Ale

§4 Representation

Nedteckna namnen på de nominerade nya delegaterna samt övriga mötesdeltagare.

Joar Bergman	Ale
Glenn Svensson	Ale
Roger Löf	Ale
Martin Gottschalk	Ale
Mikael Petterson	Ale
Urban Claesson	Partille
Sören Löf	Partille
Johannes Svensson	Partille
Mikael Steffansson	Partille
Torgny Johansson	Sotenäs
Dennis Ekberg	Kinna
Per-Erik Riedel	Kinna
Jacob Sagman	Kungsbacka
Anders Hake	Kungsbacka
Peter Folkesson	Borås / SVEMO Västra

§5 Ändringar i samarbetsformerna

Avgående styrgrupp hade inga förslag på förändringar.

§6 Val av styrgrupp för innevarande år

Till 2025 års styrgrupp valdes

Sören Löf(sammankallande)	Partille	lofsoren@gmail.com
Jacob Sagman	Kungsbacka	jacob@kungstak.se
Torgny Johansson	Sotenäs	toggantrial@gmail.com
Dennis Ekberg	Kinna	ekberg2@hotmail.com

Gruppens arbetsuppgifter fördelades på detta sätt:

1. Kommunicera med den eller de federationer som utfärdar licenser som accepteras av seriens tävlingsarrangörer. – **Sören Löf**
2. Planera för nästkommande årsmöte samt formerna för detta, såsom plats, eventuell förtäring m.m. – **Sören Löf**
3. Sammanställa dokument och protokoll samt göra dessa tillgängliga för de personer som har intresse av dem, såsom arrangörer, tävlande, m.fl. via webbsida specifikt avsedd för seriens syften. <https://www.svemo.se/distrikten/vastra/vastra-trial> - **Sören Löf**

4. Säkerställa kostnadstäckning för totalpriser samt kostnader för eventuell förtäring i samband med totalprisutdelning. – **Jacob Sagman**

§7 Överlämnande

Avgående styrgrupp lämnade officiellt över till tillträdande styrgrupp.

§8 Ändringar i samarbetsformerna

Tillträdande styrgrupp hade inga förslag på förändringar.

§9 Regeländringar

Diskussion fördes om de av federationen/erna till innevarande år införda regeländringar om dessa påverkar seriens förutsättningar och utformning.

1. Nytt licenssystem. Finns bara tre licenser, Träning, Nationell förarlicens samt Internationellt tillägg.
2. Basicensen tas bort.
3. Minderlicens tas bort.
4. Guldhjälmslicens tas bort.
5. Guldhjälmskrav införs för nya licenstagare under 12år.
6. Kan vara bra att känna till att fr.o.m. 2026 införs krav på målsmans/vårdnadshavares närvaro vid träning eller tävling t.o.m. 18års ålder.

Mötet kom fram till att kravet på guldhjälmsutbildning sannolikt kommer att påverka serien och klubbarnas rekryteringsverksamhet negativt då kravet höjer tröskeln för att nya barn och ungdomar skall kunna börja. Dels är informationen från trialsektionen bristfällig samt att det för närvarande inte finns mer än två utbildare, varav ingen finns i västra.

§10 Fastställande av ändringar i samarbetsformerna

Mötet fastställde att inga förändringar i samarbetsformerna skall genomföras under innevarande år.

§11 PM för innevarande år

PM för serien avhandlades och beslut fattades om förändringar på följande punkter:

1. Klassen 80cc grön tas bort i listan över klasser då det inte finns några förare i den.
2. Klassen Ungdom blå tas bort i listan över klasser och dessa förare får då tävla i senior blå.
3. Reglerna för föranmälan till tävling ändras på två punkter:
 - a. Föranmälan skall stänga tisdagen innan tävling klockan 23:59.
 - b. Efteranmälan är inte möjlig.
4. Möjlighet för arrangör att arrangera en nybörjargrupp i startfältet för att minska tröskeln för att börja tävla. Uppgifter om möjligheten att köra i grupp skall anges i inbjudan samt hur man anmäler sig till den.
5. För att homogenisera tävlingspriserna mellan arrangörerna rekommendera att storleken på priserna hålls till en maxhöjd på 15cm.
6. Tävlingsklassen 80cc kompletteras med El.

§12 Övriga frågor

1. Det diskuterades om ett utökat samarbete mellan klubbarna avseende träningsträffar för barn och ungdomar samt prova-på aktiviteter.
2. Peter Folkesson Informerade om att MA Lerum återigen har tagit upp Trial i sin verksamhet och att samtliga tillstånd finns på plats för att kunna använda området. Det är en målsättning för styrgruppen att i någon form kunna hjälpa MA Lerum att komma igång med detta.

§13 Mötets avslutande

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet.